
Onderbouwing agendapunt 

Betreft agendering van: Brief van 28 december 2021 van fam. G. de Groot over 
Geluidsoverlast windmolens, ingekomen stuk B27 bij de 
commissie OGB van d.d. 12 januari 2021. 

Geagendeerd door: PVV 

Vergadering: Statencommissie Omgevingsbeleid 

Datum vergadering: 2 maart 2022 

Motivatie voor agendering: 

Nu het windpark DMO (bijna) volledig draait, bereiken ons als PVV steeds meer klachten van 
omwonenden van dit windpark, zie de hier bedoelde brief B27 van inwoners van 
Gasselternijveenschemond. 
Tijdens een bezoek aan de klager (en buren) hebben we beeld- en geluidsmateriaal vastgelegd 
waarop een buitengewoon storend geluid, afkomstig van o.a. een windmolen op ca. 850 m, te horen 
is. Dit geluid stoort de bewoners, dag in dag uit, en vooral ’s nachts als het buiten stiller is. Enkele 
bewoners klagen over slaapproblemen als gevolg van de herrie. Bij de omschrijving van de 
geluidsklachten komen termen als een ratelende versnellingsbak, overkomende vliegtuigen, houten 
achtbaan, snerpend piepgeluid voor. 
Veel van deze inwoners hebben hun klachten (gesproken werd over een paar honderd klachten)  
ingediend bij de gemeenten AA en Hunze en Borger-Odoorn alsmede bij de directie van het windpark 
DMO. Van de gemeenten ontvangen zij  een bevestiging dat hun klacht is doorgestuurd naar de RUD 
waarna het compleet stil blijft. Van DMO krijgen zij de laatste maanden helemaal geen reactie meer. 
De betreffende bewoners ervaren het als een klap in hun gezicht dat er niet naar hun geluisterd 
wordt, dat niet duidelijk is wat er met hun klachten gebeurt, kortom, zij hebben het gevoel in de kou 
te staan. Zij vragen zich ook af wie er nu verantwoordelijk is voor de handhaving van de regels. 
Inmiddels hebben we van de gemeente Aa en Hunze vernomen dat zij deze verantwoordelijkheid op 
zich gaan nemen. Dit is in de PS-vergadering van 2 februari bevestigd door gedeputeerde Stelpstra. 
 
De PVV heeft de volgende vragen aan GS: 
1. Is GS het met de PVV eens dat deze onduidelijkheid in handhaving en wat er met de klachten 

gebeurt een ongewenste situatie is? Zo nee, waarom niet? 
2. Deelt GS de mening van de PVV dat de bewoners recht hebben op duidelijkheid wie er 

verantwoordelijk is voor de handhaving en afhandeling van hun klachten, alsmede dat inzicht 
gegeven wordt over de wijze van afhandeling? 

3. Is GS op de hoogte of er een overzicht bestaat van het aantal klachten over de windmolens in het 
park DMO en wie dit bij houdt? Zo ja, bij welke organisatie(s) kunnen inwoners daar inzicht in 
verkrijgen? 

4. Kan GS ons aangeven op welk wijze zij de getroffen bewoners en de beide betrokken gemeenten 
kan en wil ondersteunen in deze ellende? 

 
Voor de andere fractie hebben wij de volgende vragen: 
1. Bent u het met de PVV eens dat deze onduidelijkheid in handhaving en wat er met de klachten 

gebeurt, onwenselijk is? En dat daar actie op ondernomen dient te worden? 
2. Bent u het met de PVV eens dat de bewoners recht hebben op duidelijkheid wie er 

verantwoordelijk is voor de handhaving en afhandeling van hun klachten, alsmede dat inzicht 
gegeven wordt over de wijze van afhandeling? 

 
Getekend,  Tjip Koopmans 



Van:

Onderwerp:
Datum:

de Groot

Geluidsoverlast windmolens dinsdag 
28 december 2021 11:59:59

Geachte staten van Drenthe,

Sinds enige weken draaien de windmolens rondom Gasselternijveenschemond.
Ik ervaar enorme geluidsoverlast van de draaiende molens. Rondom mijn woning staan 9 
windmolens in een straal van 2,5 km, waarvan 6 op een afstand van 800 tot 900 meter, 
zowel voor als achter mijn woning.
Ik wil de staten verzoeken om actie te ondernemen tegen de geluidsoverlast en marteling 
van de inwoners van Gasselternijveenschemond.

Hoogachtend,
G. de Groot




